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Abstract (en)
Gear pump or motor with a pair of externally engaged gears (11, 12). A pressure plate (9) is pressed onto the gears (11, 12) by means of pressure
fields (31 to 37). The pressure fields are generated by means of a sealing and compensation unit (30), which is pressed, like a piston, by way of
pressure chambers onto the rear side of the pressure plate (9). The pressure fields assume the shape of a 3 or an epsilon , depending on the
direction of rotation of the machine. <IMAGE>

Abstract (de)
Zahnradpumpe oder -motor mit einem Zahnradpaar (11, 12) im Außeneingriff. Eine Druckplatte (9) wird mit Hilfe von Druckfeldern (31 bis 37) an die
Zahnräder (11, 12) angepreßt. Die Druckfelder werden mittels einer Dicht- und Kompensationseinheit (30) erzeugt, die kolbenartig, aufgrund von
Druckkammern auf die Rückseite der Druckplatte (9) gepreßt wird. Je nach der Drehrichtung der Maschine nehmen die Druckfelder die Gestalt einer
3 oder eines ε an.
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